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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR MLAKA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA: 024-05/25-01/15 
URBROJ: 2170-1-03-04-25-2 
Rijeka, 28. 01. 2025. 

 
ZAPISNIK 

S 22. SJEDNICE VMO MLAKA 
 

22. sjednica VMO Mlaka održana je 28.01.2025. (utorak) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Mlaka, G. Duella 2/b. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
-   Ivo Simper, predsjednik VMO 
-   Elena Dorčić-Spatola, zamjenica predsjednika VMO 
-   Layla Munitić, članica VMO 
-   Mladen Mandić, član VMO 
-   Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-   Darjana Nadarević, članica VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
2. Usvajanje godišnjeg Izvješća o radu Vijeća MO Mlaka za 2024. godinu.   
3. Rasprava o predstojećim aktivnostima Vijeća. 
4. Razno. 

  
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 
 
Predsjednik VMO Ivo Simper informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice. Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno donijelo sljedeći 
 
     Zaključak: 

 

 Vijeće je zaprimilo molbu građana za čišćenje lišća sa stepenica i parkirališta ispred 
G. Duella 2, kao i  obilježavanje parkirnih mjesta kako bi bila bolje vidljiva i olakšala 
parkiranje. Navedeno će se proslijediti nadležnima. 

 

 Vijeće je primilo na znanje dopis Rijeka Plusa u kojem se navodi da je postavljena 
vertikalna prometna signalizacija prema elaboratu Preregulacija prometa dijela ulice 
Giuseppe Duella oko zgrade k. br. 10 iz dvosmjerne u jednosmjernu iz prioriteta MO 
Mlaka za 2024. godinu. Time je dio ulice uz zgradu k.br. 10 postao jednosmjeran.  
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AD 2 
      Zaključak:  
 

• Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno usvojilo Izvješće o radu VMO Mlaka za 2024. 
      godinu. 

 
AD 3 
Vijeće je raspravljalo o predstojećim aktivnostima i jednoglasno donijelo sljedeći: 
 
      Zaključak: 
 

 Prihvaća se molba gdina Vladimira Provči predsjednika Kulturnog društva Rusina i 
Ukrajinaca „Rušnjak“ (koje djeluje u prostoru MO Mlaka) za postavu izložbe svojih 
slika s cvjetnim motivima i kreativnih radova Tatjane Kramer (ekološki izrađeni 
radovi od novinskog papira - vaze, podmetači, košarice i sl.). Izložbe će biti 
postavljene povodom Valentinova, a također će sudjelovati u programu Dan žena. 

 Vijećnici su raspravljali o mogućim sadržajima za proslavu Dana žena, konačna 
odluka donijet će se na sljedećoj sjednici. 

 Program Zdrava Mlaka započinje s predavanjem psihologa Armina Hadžića iz ciklusa 
„Nema zdravlja bez mentalnog zdravlja“. 

 
AD 4 
Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno donijelo sljedeći: 
 
      Zaključak: 

 

 Predsjednik Vijeća informirao je vijećnike o zajedničkom izvidu nadležnih 
predstavnika gradskih odjela i OŠ “Podmurvice” vezano za mogućnost realizacije  
projekta “Sigurno kroz Mlaku” kojim se Vijeće MO Mlaka prijavilo na Riječki program 
lokalnog partnerstva (RPLP) . Projektom je planirana obnova stepenica i prilaza Školi 
u unutarnjem dvorištu. Nedavno se ispred Škole urušilo veliko stablo, a postojeće 
dodatno podiže asfalt i teren pristupa je neravan.   

 Zaključeno je da RPLP nije osmišljen za sanaciju ovakvih nedostataka.  
Odjel za gradsku imovinu napravit će snimak pozicije zahvata i izraditi troškovnik 
radova kako bi se nakon postupka javne nabave u ožujku izveli radovi sanacije 
stepenica i cijelog dijela oštećenog platoa i dijela oko stabla.   
 

 Rijeka Plusu će se uputiti zahtjev za sanaciju udarnih rupa na asfaltu sjeverno od 
zgrade R. Benčića 11.  

 Primijećeno je učestalo skretanje i vožnja automobila iz ulice Rikarda Benčića u 
jednosmjernu ulicu V. P. Širole u suprotnom smjeru od dozvoljenog što stvara 
probleme u ovoj frekventnoj ulici, naročito za vrijeme održavanja treninga i utakmica 
na obližnjem nogometnom igralištu „Robert Komen“. Prometnoj policiji će se uputiti  
molba za kontrolu navedenog zbog sigurnosti svih sudionika u prometu. 

 

Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.  

Zapisničar: Predsjednik VMO Mlaka: 
 

Snježana Seršić    Ivo Simper  
   

 
 


